
Extra bomöte 
Frågor och svar kring samråd, hyresnämnd och förhandlingar

Det samråd som kom till med anledning av 
kommande upprustning av vårt hus avslutades 
tidigare i våras. Den rekommendation för 
upprustning som parterna i samrådet kom överens 
om har skickats ut till alla hyresgäster för 
godkännande. Eftersom alla inte har godkänt 
lämnar Stockholmshem in ärendet till 
Hyresnämnden. När väl nämnden sagt sitt kommer 
förhandlingar om hyran att ske mellan 
Stockholmshem och Hyresgästföreningen.  

För att vi ska få bättre kunskap i hur processerna 
kring hyresnämnd och förhandlingar brukar gå till 
bjuder vi in till ett extra bostadsmöte tillsammans 
med Kerstin Krebs och Käthe Eklund från 
Hyresgästföreningen i Stockholm. Dessutom 
kommer hyresgästernas representanter i samrådet 
närvara för att ge sin bild av samtalen i rådet. 

Observera att ingen från fastighetsägaren 
kommer att vara med på mötet. Om man har frågor 
som rör åtgärderna (vad som ska göras, hur och 
när) kan man till exempel mejla till  
ombyggnad-vattenpasset@stockholmshem.se. På 
Mina sidor på www.stockholmshem.se läggs det ut 
information löpande. 

Inbjudna gäster: 

Kerstin Krebs,  
som flera av er känner igen 
från tidigare bostadsmöten, 
deltog också i samrådet som 
representant för 
Hyresgästföreningen. 

Käthe Eklund, 
Förhandlingsenheten vid 
Hyresgästföreningen Region 
Stockholm, är den som leder 
förhandlingarna med 
Stockholmshem.

Måndag 
28 okt,  
kl 18.30
Hyresgäst- 
lokalen,  
uppgång 20-22, 
plan 0

Alla boende i huset hälsas välkomna! 
Styrelsen för LH Vattenpasset 10
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